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Kandidatura člena prezídia ČAS 

Mgr. Ivana Kupečková, MBA 

 

    Jako členka prezídia ČAS jsem aktivně pracovala v jejich začátcích (1994 – 1999), během kterých 

se tato profesní organizace rozvíjela a formovala.  Následující roky jsem pracoval na místní úrovni 

regionu Hradec Králové a v odborné sekci ARIP. Během těchto let jsem se více věnovala pracovním a 

studijním aktivitám, které mi přinesly mnoho nových a obohacujících poznatků do profese sestry, ale i 

manažerky. Od dění v ČAS jsem se po celou dobu členství nevzdálila. Během aktivit v rámci 

pracovních skupin při MZ ČR a v rámci konání odborných kongresů jsem byla neustále v kontaktu 

s profesním děním a vývojem profese (tj. účastí na různých připomínkovacích řízeních tvořené 

legislativy; byla a jsem součástí pracovních skupin v rámci tvorby vzdělávání sestry v intenzivní péči 

apod.).  

    Jako členka nově zvoleného prezídia mohu nabídnout hodně zkušeností a znalostí nelékařského 

zdravotnického pracovníka. Dobrou profesní orientaci v rámci intenzivní péče a řízení kvality. 

Možnosti spolupráce se zdravotnickými odborníky, se kterými mám dobré lidské, pracovní i odborné 

zkušenosti (v rámci práce s legislativou, vzděláváním zdravotnických pracovníků a zkušenosti 

s vedením a tvorbou projektů ESF). V „poslední řadě“ i dostatek času pro práci v prezídiu.     

 

V Hradci Králové, 7. 11. 2014    


